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………………………………………………… ………………………………………………. 

Jutta Askergren  Ulla Löfberg                                                                      

 
Närvarande ledamöter: SPF Jutta Askergren  

                                            SPF Claes Hagwall  

  SPF Viveca Sarman                                                                        

  SPF Margareta Thörnblom 

  PRO Ulla Bowallius 

 
Närvarande ersättare: PRO Ingrid Stockman  

SPF Yvonne Wendt 

  SPF Ulla Löfberg                                          

                     

   
Föredragande tjänsteman: Anna-Karin Sandén (§ 5, §6) 

    

 ____________________________________________________________________________  

 
§ 1. Val av protokolljusterare 

       Pensionärsrådet beslutade att Jutta Askergren och Ulla Löfberg justerar dagens    

       protokoll. 

 
§ 2.  Tid för protokolljustering 

         Pensionärsrådet beslutade att protokollet ska justeras den 5 december kl. 10.00.  

 
§ 3.  Föregående sammanträdesprotokoll 2007-11-12 

-    Claes Hagwall tog upp på sammanträdet att pensionärsrådets medlemmar via sina  

        föreningar kan sprida information om äldreomsorgen. Detta kan vara information om 

        synkonsulent, Seniorträffen, tandvårdsintyg med mera. Han vill förtydliga att  bas- 

        information är fel uttryck i detta sammanhang som stod i föregående protokoll. 

 
§ 4.   Förslag på sammanträdestider för 2008 

- Pensionärsrådet godkände förslaget på sammanträdestider för 2008. De kommer att från 

2008 förbereda sammanträdena kl. 13.00 och sammanträdena kommer att starta kl.13.30. 

 
§ 5.   Verksamhetsplan 2008 Östermalms stadsdelsförvaltning 

          -     Östermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd har tagit del av och diskuterat följande 

gällande verksamhetsplan 2008 för Östermalms stadsdelsförvaltning.    

     

   -      Pensionärsrådet ställde frågan hur stadsdelsförvaltningen följer upp den krav- 
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    specifikation som man ställer på verksamheterna inom äldreomsorgen. 

    Anna-Karin Sandén från stadsdelsförvaltningen informerade om att det finns IT-baserade 

    verktyg för verksamhetsplanering och uppföljning som används av hela staden och  

    förvaltningen. 

 

- En deltagare i pensionärsrådet ville veta inriktning på den nya dagverksamheten. 

Anna-Karin Sandén informerade om att den nya dagverksamheten kommer att vara en 

öppen dagverksamhet och vara likvärdig med Seniorträffen på Bo Bergman. Var den  

nya dagverksamheten kommer att öppnas är ännu inte klart men ett alternativ kan vara de 

nya lokalerna på Sandhamnsgatan. 

 

- Pensionärsrådet ställde frågan om stadsdelsförvaltningen kommer att få någon MAR. 

Anna-Karin informerade om att man har detta tillsammans med Stadsdelförvaltningarna 

Norrmalm och Kungsholmen. Stadsdelsförvaltningen väntar på anmält intresse att starta 

från Äldreförvaltningen. 

 

- Östermalms pensionärsråd undrade var man kan finna information om specifika boenden. 

       Anna-Karin Sandén informerade om att det kan man finna i ramavtalet för vård och 

       omsorgsboendet. 

 

- Pensionärsrådet undrade vad är och händer i Lotsprojektet på Rio. Anna-Karin Sandén 

informerade om att samverkansprojektet nu har resulterat i en lokal överenskommelse 

mellan kommun och primärvård. Samarbete sker med vårdcentralen, 

Stockholmsgeriatriken, rehabiliteringen och hemtjänsten och detta samarbete löper vidare. 

 

- En deltagare anser att målen är för många och att det hade varit bättre att ha mindre mål 

som man hade prioriterat. 

 
§ 6.   Förslag till förlängning av avtal med Röda Korset avseende Körsbärsgården 

-    Anna-Karin Sandén informerade pensionärsrådet om avtalet med Röda Korset  

     avseende Körsbärsgården. Förvaltningen föreslår att Östermalms stadsdelsnämnd 

     förlänger avtalet för perioden 2008-10-01-2011-09-30. Förvaltningen är nöjd med hur 

     entreprenören utför sitt uppdrag och detta bekräftas även av Körsbärsgårdens förtroenderåd. 

     Samarbetet med entreprenören fungerar mycket bra. 

 
 § 7.  Rapport från vård och omsorgsboendena 

 -    Ulla Bowallius hade besökt Diangårdens vård och omsorgsboende och upplevde att det 

       var en positiv stämning på boendet 

 

       Ulla Löfberg hade varit på förtroenderåd på Rio vård och omsorgsboende och hon 

       informerade om att verksamheten håller på att införa nya scheman för personalen.     

       Att det planeras aktiviteter till de boende. De konstföremål som föreställer kuber i  

       verksamheten har man sedan tidigare haft som önskemål att de ska tas bort och detta 

       kommer att ske. 

 

   -   Ulla Löfberg hade även varit på förtroenderåd på Rio Servicehus och hon informerade om  

       att det framkom klagomål på läkaren. Tillgången till biståndshandläggarna skulle   

       förbättras framkom på mötet.  
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   -   Yvonne Wendt hade varit på förtroenderåd på Kampementets vård och omsorgsboende. 

        Hon informerade om att den nya verksamhetschefen heter Jonas Stridsman och att han 

        gav information om övertagandet och Attendo Care. Matavtalet för verksamheten är 

        uppsagt och Anna Gute och Allan Kock på Attendo Care har uppdraget att upphandla 

        nya leverantörer av mat till vård och omsorgsboendet.  

 

        De boende ska nu använda sig av egna lakan. 

 

        Frånvaron i verksamheten ska minska till 3-4%. 

 
   § 8. Övriga frågor 

      -    Ingrid Stockman, Ulla Bowallius och Viveca Sarman har bildat en grupp för att 

           inventera utbudet för äldre i stadsdelen när det gäller aktiviteter och lokaler till dessa. 

           De ska samverka med anhörigkonsulenten i dessa frågor. 

 

        -  Jutta Askergren hade besökt läkarmässan där hon bland annat hade besökt Findus. 

           Hon efterfrågade om staden hade några dietister. Anna-Karin Sandén informerade om 

           att Äldreförvaltningen har en kostenhet där det finns kompetens att tillgå. 

 

         -  Undertecknad ska skicka ut mailadresser till ledamöter och ersättare. 

 

        -   Nomineringar till Östermalms stadsdelförvaltning pensionärsråd för 2008 pågår. 

 

       -    Jutta Askergren har fått en inbjudan att delta i handikapprådet 071204. 

 

        -   Presidiet kommer att få en inbjudan till stadsdelsnämndens pensionärsråd 2008. 

           Förslag till inbjudan var mars 2008 från ledamöter och ersättare i pensionärsrådet. 

 

-  I Landstingets fria val ingår fyra representanter från Östermalms stadsdelsnämnds 

pensionärsråd. Pensionärsrådet upplevde det som positivt och bra att få deltaga i detta. 

 

- Pensionärsrådet kommer att även fortsättningsvis ha en representant med i borådet 

på vård och omsorgsboendena som finns i stadsdelen. 

 
   § 9. Nästa sammanträde  

           Nästa pensionärsråd sammanträder den 14 januari kl:13:30 2008.     

           Sammanträdeslokal: Linné 

 

           Sekreterare 

           Helén Engberg 
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